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Tıp Dekanlar Konseyi Toplantı Notları-19.3.2021 
14:15-15:30 Oturumu 

2021-2024 Dönemi Faaliyetleri konusunda bilgi paylaşımı,  
Güncel sorunlar ve çözüm önerilerinin dile getirilmesi 

 
Prof. Dr. Bülent Altun: 

1) UETS: Sistemle ilgili yazılımda ve uygulamada yaşanan sıkıntılar var. Bu sorunların 
kapsamlı olarak tanımlanarak ilgili birimlere iletilmesi gereklidir.  

2) TTB-YÖK Ziyareti ve burada gündeme gelen, Sağlık Bakanlığı Hastaneleri ile afiliye çalışan 
Tıp Fakültelerinde özellikle araştırma görevlisi hekimlerin bireysel sözleşmeyi 
imzalamaması ile ortaya çıkan durumla ilgili neler yapılabileceği konusunun görüşülmesi 
ve YÖK’ün tavsiyesi ile konunun Tıp Dekanlar Konseyi ile görüşülmesi önerisi Genel 
Kurul’a bilgi olarak sunuldu.  

3) UÇEP’te olan gelişmeler anlatıldı. ÖSYM kılavuzunda yerleştirilme ve not konabileceği, 
14.3.2021 Tıp Bayramı vesilesi ile YÖK Başkanı’nın ziyaret edilmesi, konunun burada da 
gündeme gelmesi ve UÇEP konusunun bundan sonra tıpkı bir “akreditasyon” gibi 
değerlendirilmesi önerisi paylaşıldı.  

4) TUS konusunda; Prof. Dr. D.Sema Arıcı tarafından bilgi verilecek. 
 
Prof. Dr. Sina Ercan: 

1) YÖKAK üyesi olması dolayısıyla özellikle UÇEP konusu hakkında bunun akreditasyon ile 
karıştırılmaması gerektiği vurgusu yapıldı, ancak ÖSYM kılavuzuna konabileceği belirtildi.  

2) İntörnlerin mezuniyet tarihi hakkında YÖK ve Sağlık Bakanlığı ile Tıp Dekanlar Konseyi’nin 
görüşmeler yapılmasının uygun olabileceği önerisi. Özellikle atama tarihleri açısından 
önemli olduğunu vurguladı. 

 
Prof. Dr. Sema Arıcı: TUS ile ilgili olarak yapılan çalışmalar paylaşıldı. Özellikle soru bankası 
konusunda yaşanan problemlerden bahsedildi.  
 
Prof. Dr. Oktay Ergene: UETS’de yaşanan sorunlar anlatıldı. Dokuz Eylül Üniversitesi Tıp 
Fakültesi olarak hazırlanan rapor Yürütme Kuruluna sunuldu.  
 
Prof. Dr. Kamil Vural: Öğrenci sayılarındaki artış, akredite olmayan fakültelere önerilerde 
bulunulması, Tıp Eğitimi Anabilim Dalları, araştırma görevlilerinin denetlenmesinin zorluğu, 
ÖSYM Merkezi ile ilgili işleyişin revizyonu konularında görüşlerini iletti. 
 
Prof. Dr. Hakan Gündüz: Önümüzdeki günlerde önemli olduğunu düşündüğü konular; 

1) Yan Dal uzmanlığı sonrası mecburi hizmet 
2) Asistan ve yan dal asistanlarının tıp eğitimine daha etkin katılımının sağlanması 
3) Birlikte Kullanım’ın tıp ve tıpta uzmanlık eğitimine etkisinin değerlendirilmesi 
4) Anadolu’daki Tıp Fakültelerinin sorunları, maddi ağırlıklı sorunlar, kadrolar 
5) İstanbul’daki Tıp Fakültelerinin sorunları 
6) Öğretim üyesi kadroları hakkında devlet ve vakıf üniversitelerindeki farklılıklar, sorunlar, 

yapılamayan profesör atamaları ile çok rahatlıkla yapılan atamalar, 
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7) Klinik eğitimin pandemi döneminde nasıl devam edeceği projeksiyonları yapılmalı, hibrid 
model ile, imkanların ortak kullanımı ile en etkili tıp eğitimi nasıl başarılabilir? 

8) UETS’de üniversiteler ile birlikte kullanımdaki üniversitelerin farklılıkları ve zorlukları, 
birlikte kullanımdaki yerlerde yapılan tanımlamaların, eğitim yetkisi dekanlıklarda olduğu 
halde dekanlığın ve dekanlık personelinin hatalı olarak Sağlık Bakanlığı altına verilmiş gibi 
yapılmış, bunun düzeltilmesi gerekiyor (TUK’a yazı yazıldı ama sonuç alınamadı). 

9) TUKMOS Komisyonlarının yeniden yapılmış olması ve bu konuda komisyonlara destek 
verilmesi 

10) TUK Sağlık Bakanlığı’nın altında yapılanmış bir kurum. Tıp eğitimi gibi tıpta uzmanlık 
eğitiminde de üniversitelerin daha etkin olması sağlanmalı. 

 
Prof. Dr. Erdoğan Çetinkaya: 8 bin asistanın eğitimleri Sağlık Bilimleri Üniversitesi’ne bağlı. Bu 
nedenle UETS önemli, dekanlar, anabilim dalı başkanları vb. tanımlı değil. 25.3.2021’de UETS’ 
nin başlamasının zor olduğunu bildirdi. 
 
Prof. Dr. Bülent Altun: İntörnlerin süresi hakkında görüş bildirdi. 
 
Prof. Dr. Haldun Müderrisoğlu: YÖK-UETS görüşmeleri 
 
Prof. Dr. Mustafa Kasım Karahocagil:  Asistanların bireysel sözleşmeyi imzalamaması 
konusunda Tabip Odası ile görüşmeler yapıldığı bilgisi paylaşıldı. 


